

BULLETIN DE PARIS No. 2012 – 01

DATE: 04/01/2012
DATE EFFECTIVE: 06/01/2012

DÉTERMINATION DES VARIÉTÉS ÉLIGIBLES DE SOUS-JACENT POUR LA CAMPAGNE 2013/2014 DU CONTRAT SUR ORGE DE BRASSERIE

Sommaire:

Ce bulletin informe les membres du choix des variétés éligibles du sous-jacent au contrat à terme ferme sur l'orge de brasserie pour la campagne 2013/2014 par le comité expert.

1- Introduction

Comme indiqué dans l'article 3 de la Fiche Technique du contrat à terme sur l'orge de brasserie, le comité expert a déterminé les variétés éligibles à la livraison pour la campagne 2013/2014.

2- Choix des variétés d'orge de brasserie éligibles à la livraison pour la campagne 2013/2014

Le comité expert consulté en décembre 2011 a déterminé les variétés éligibles à la livraison pour les positions prises sur les contrats Futures sur orge de brasserie pour la campagne 2013/2014:

- **Sebastian**
- **Quench**

Pour les campagnes suivantes le comité expert décidera des variétés avant l'introduction des échéances de la nouvelle campagne.

Pour toute information complémentaire en rapport avec ce bulletin, merci de bien vouloir contacter:

Lionel Porte

+33 (0) 1 49 27 19 29

lporte@nyx.com

Web site: www.euronext.com/derivatives

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres. Euronext fait partie du groupe NYSE Euronext
Euronext N.V. | PO Box 19163 | 1000 GD Amsterdam | The Netherlands

PARIS NOTICE No. 2012 – 01

DATE: 04/01/2012
EFFECTIVE DATE: 06/01/2012

DETERMINATION OF THE UNDERLYING ELIGIBLE MALTING BARLEY VARIETIES PERMITTED FOR DELIVERY AGAINST THE MALTING BARLEY FUTURES CONTRACT FOR THE 2013/14 HARVEST SEASON

Executive Summary:

This Bulletin informs members of the expert committee's choice of the underlying eligible Malting Barley varieties permitted for delivery against the Malting Barley Futures Contract for the 2013/14 harvest season.

1- Introduction

As described in Article 3 of the Technical Specifications for Malting Barley, the expert committee has determined the eligible varieties for delivery during the 2013/14 harvest season.

2- Eligible Malting Barley Varieties for Delivery for the 2013/2014 harvest season

The expert committee was consulted in December 2011 and determined the eligible Malting Barley varieties for delivery against positions on the Malting Barley futures contracts for the 2013/2014 harvest season to be:

- **Sebastian**
- **Quench**

For subsequent harvests, the expert committee will select the Malting Barley varieties before the introduction of the new harvest season.

For further information in relation to this Bulletin, please contact:

Lionel Porte

+ 33 1 49 27 19 29

lporte@nyx.com